

Minnesanteckningar från möte med verksamhetsansvariga 2025-10-29

Närvarande: Kent Karlsson, styrelsen och KPR, Göran Mossberg, styrelsen, KPR och husgruppen, Barbro Plantin, studiekommittén, Carola Ericson, revisorerna, Per Börjesson, ersättare för Hans Thors, fritidskommittén, Birgitta Gradén, ersättare för Hanne Hedin, program- och festkommittén, Inger Söderlund, styrelsen och informationskommittén, Roland Gyllenhammar, tf sammankallande i resekommittén, Hans Kinell, valberedningen, Ingela Asp, ersättare för Stina von Post, körkommittén, Marianne Häggberg, patientnämnden och ersättare för Anna-Maria Wahlberg, trivselkommittén, Christina Zetterström, kassör, Herbert Carlén, vice ordförande, Ulla Johansson, expeditionen, Anders Runström, husgruppen och distriktsordförande, och Anders Sätterberg, ordförande.

§ 1.	Mötet inleddes med en presentationsrunda – se ovan.
§ 2 Ekonomirapport per september	Christina Zetterström rapporterade om utfallet där man kan se en skevhet mellan inkomster och utgifter hos bland annat friskvårdskommittén, vilket förklaras av att vi fått in avgifter för olika friskvårdsaktiviteter, men ännu inte haft några kostnader. Samma sak gäller resekommittén. Obalansen kommer att rätta till sig närmare årsskiftet. De 120 000 kronor vi fått i statligt bidrag har ännu inte utnyttjats, eftersom vi inte haft några kostnader som bidraget är avsett för. Hans Kinell vill ha en utfallsredovisning per kommitté, Christina Zetterström vidhöll den nuvarande modellen. Anders Sätterberg informerade att vi kan klara en minusbudget så länge. MedlemsNytt är en stor kostnad, men viktig för att nå våra inte så digitala medlemmar.
§ 3. Strategidokumentet – vi tänker framåt • kring tillgänglighet • medlemmars efterfrågan • behovet av fler funktionärer	• Det har kommit förslag på att vi ska dela på oss, när föreningen nu blivit så stor. Men det är inte aktuellt, förklarade Anders Sätterberg. Herbert Carlén höll med och menade att vår storlek är vår styrka. Slutsatsen blev att vi ska utveckla den förening vi har, inte dela den på flera. • Wallmanssalen fungerar bra för möten upp till 90 personer, inte fler pga utrymningssskäl. Fika i smårummen i samband med möten har också fungerat bra. Anders Runström säger nej till sena lokalförändringar, till exempel från Nybrokyrkan till Wallmanssalen, på grund av att husgruppen behöver tid för planering. Anders Sätterberg påpekade att vi har ett jobb att göra för att hitta lämpliga lokaler, som kan vara alternativ till Wallmanssalen, om den inte räcker till. Men underströk att det är viktigt att vi har så många aktiviteter där som möjligt, för att visa kommunen att vi behöver salen för vår verksamhet. Han har också noterat att de förekommit evenemang i andra lokaler som skulle kunna ha varit i Wallmanssalen.

	Föreslogs att styrelsen ska träffa de olika kommittéerna för att diskutera strategidokumentets innebörd för var och en av dem. • Vad vill medlemmarna? Per Börjesson har tagit fram en enkät, som skulle kunna delas ut till medlemmar vid olika tillfällen. Efter diskussion var vi eniga om att en sådan enkät måste anpassas till respektive kommittés verksamhet, och också till medlemmarnas ålder. De yngsta har inte samma intressen som de äldre. – Roland Gyllenhammar berättade att man i resekommittén pratat om att samarbeta med andra kommittéer/verksamheter, till exempel med cyklisterna om cykelresor och med vandrarna om vandringsresor. – Per Börjesson och Göran Mossberg formulerar frågor specifikt för ett par kommittéer. – Per Börjesson och Barbro Plantin diskuterar frågor med studiekommittén. Anders Sätterberg rapporterade att han kontaktat medlemmar som hoppat av "i förtid". Och ingen hade slutat p.g.a. missnöje med föreningen, utan orsaken låg hos dem själva.
§ 4 Underlagen till årsmötet 2026	a) Verksamhetsberättelser och verksamhetsplaner mejlas senast 1 december till Inger Söderlund på inger.soderlund@journalisterna.com. Budgetäskande för 2026 mejlas senast 1 december till Christina Zetterström på ciaz5108@gmail.com b) Hans Kinell berättade att valberedningen börjar sitt arbete under november för att ha ett färdigt förslag i december. – Hans Thors vill avgå och behöver ersättas och Anders Runström lika å.
§ 5. Övriga frågor	Per Börjesson tog upp dagens anmälningsförfarande. Idag stänger vi anmälningarna på den sista dagen, oavsett om evenemanget varit fullbokat länge. Detta infördes för några år sedan för att få grepp om hur stor intresset var för olika evenemang. Resultatet har blivit att man i festkommittén och på expeditionen fått ta emot skäll från besvikna medlemmar. Diskuterades möjligheten att man på hemsidan skulle få besked om hur många som redan anmält sig. Birgitta Gradén påpekade att kommittéerna ska se till att inte aktiviteter kolliderar med medlemsmötena. Och att inte ha flera aktiviteter som har samma första anmälningsdatum. Informerades om att vi lyckats få till 100 platser till för föreläsningen med Bert Sundström den 10 november, och att nu får 450 medlemmar plats, medan nio personer står på reservlistan.
§ 6. Mötet avslutas	Ordföranden avslutade mötet.

Inger Söderlund

Anders Sätterberg

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This documents contains 3 pages before this page
Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende